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Geachte dames/heren, 

maandag 3 februari 2025 21 :1 4 
Raadsgriffie 
tijdelijke verplaatsing winkels van het winkelcentrum Tournoysveld 

Als bewoner van 's-Gravensloot heb ik mij zeer verbaasd over het feit dat een eventuele 
verplaatsing ook zou kunnen zijn in de polder 's-Gravensloot, dat volgens mij agrarisch 
gebied is. Ik vraag mij af of er wel nagedacht is over de consequenties daarvan. Er komt veel 
meer verkeer op de Josef lsraëlslaan en 's-Gravensloot, deze laatste is een 30 km weg en is 
nu al een vreselijk probleem. Er wordt veel te hard gereden, waardoor de weg helemaal 
kapot gaat, er is veel te veel landbouw verkeer en passeren is bijna niet mogelijk. De 
zakpalen die ervoor moeten zorgen dat de auto's tijdens een aantal uren niet door kunnen 
rijden, werken niet meer of zijn kapot. Er wordt helemaal niet gehandhaafd en het verkeer 
kan dus gewoon door 'racen'. Dat er, naar ik weet, nog geen doden zijn gevallen op deze 
weg, waarop ook heel veel fietsen, met name scholieren, rijden is iets waarover ik me 
steeds weer verbaas maar als er meer verkeer gaat komen dan zal dat zeker wel het geval 
gaan zijn. Ook ben ik van mening dat in deze tijd met de stikstofproblemen een 
verbouwing van een winkelcentrum, iets wat heel veel geld kost, niet moet worden 
gerealiseerd. 

Hoogachtend, 


